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 W odpowiedzi na Pana interpelację zgłoszoną na XXIX sesji Rady miasta Skierniewice w dniu  

25 marca 2021r. w sprawie poprawy stanu nawierzchni ulicy Kwiatowej, uprzejmie informuję, że stan ulicy 

zostanie sprawdzony i jeżeli będzie to konieczne, ponownie zostaną wykonane prace związane  

z uzupełnieniem nierówności w  nawierzchni. 

Ulica Kwiatowa to jezdna z pierwszych ulic, na której przystąpiono do naprawy jezdni po okresie zimowym 

w ramach bieżącego utrzymania dróg. Efekty prowadzonych napraw jezdni, nie posiadających docelowych 

nawierzchni mogą być krótkotrwałe, szczególnie w okresach kiedy występują opady atmosferyczne.  

  
Z up. Prezydenta Miasta 

       Eugeniusz Góraj 
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